
  
                         
                                                             Protokół  Nr 5/ 2015 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Opieki Zdrowotnej i Opieki Społecznej 
odbytego w dniu 24 lutego 2015 roku       

                                        
                                                                   

 
                                                            Stan członków – 4 radnych  

                                                            Obecnych – 3 radnych  
                                                           -------------------------------------- 

                                                            co stanowi 75%.  
 
.  
 
Pkt I a. 
Posiedzenie komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Bożena Nowak    
Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność 
posiedzenia. 
Lista obecności członków komisji na posiedzeniu, oraz imiennie zaproszonych gości  stanowi 
załącznik do protokołu 
 
Pkt Ib. 
Porządek dzienny posiedzenia przedstawiła Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji.  
Stanowi on załącznik do protokołu.  
Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji  zgłosiła zmianę  do porządku posiedzenia 
proponując wprowadzenie w pkt II zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 
kryteriów wraz z liczbą punktów  w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkola, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mieszkowice. 
Pozostałe punkty przyjmują kolejną numerację.  
Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji zwróciła się z zapytaniem. Kto jest za 
wprowadzeniem zmiany do porządku.   
Wynik głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
  
 
Pkt I c.  
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji przyjęty został jednomyślnie.     
Wynik głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
 
 
Pkt II 
Projekt uchwały rady w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Mieszkowice, przedstawiła Pani Bożena Nowak  
Przewodnicząca Komisji. Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wyjaśnień udzieliła Pani Maria Paszko – Żuk Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół                       
w Mieszkowicach informując,  że w związku z wprowadzonymi zmianami do  ustawy o 
systemie oświaty, obowiązują nowe zasady przyjęć dzieci do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych prowadzonych przez gminę. . W przypadku większej ilości dzieci,  niż liczba 
miejsc, zgodnie z ustawą, przeprowadza się pierwszy etap postępowania rekrutacyjnego z 
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obowiązującymi kryteriami. Dodała, że gdy będą występowały wolne miejsca po tym etapie 
rekrutacji,  wprowadza się drugi etap, gdzie to właśnie rada upoważniona jest do określenia 
kryteriów.  Ponadto dodała, że informuje się Wojewodę Zachodniopomorskiego o ilości 
dzieci nieprzyjętych do przedszkoli.    
Dyskusji nie podjęto. 
Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji zwróciła się z zapytaniem. Kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  się.  
Komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.    
 
Pkt III. 
Projekt uchwały rady w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na czas określony, 
dłuższy niż 3 lata, przedstawiła Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji. Projekt 
uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wyjaśnień udzielił Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic. Poinformował, że                            
z wnioskiem  o ustanowienie na okres 30 lat prawa użytkowania działki w obrębie Kępa ,                     
z przeznaczeniem na lokalizację tymczasowej drogi dojazdowej do siłowni wiatrowych,  
wystąpiła firma E.ON Energie Odnawialne Sp. z o.o. w Szczecinie.  Po przewiezieniu 
materiałów służących budowie siłowni wiatrowych zostanie przywrócony stan pierwotny tego 
odcinka drogi. Droga zostanie wyremontowana. Poinformował, że do budżetu gminy wpłynie 
kwota około 80 000 zł tytułem dzierżawy.   
Pan Janusz Dymidów wyjaśnił, że rolnicy dobrze wiedzą, że będą zdani na siebie,  aby ten 
beton później usunąć.   
Pan Henryk Rzepczak przewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach wyjaśnił, że rolnicy 
maja świadomość tego, każdy ma indywidualnie zawierane umowy i w tych umowach należy 
to wynegocjować.   
Z uwagi na brak głosów w dalszej dyskusji Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji 
zwróciła się z zapytaniem. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 2 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących  się.  
Komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.    
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
Pkt IV.  
Projekt uchwały rady w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Mieszkowicach przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji inwestycji, przedstawiła Pani 
Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji. Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wyjaśnień udzielił Pan Andrzej  Burmistrz Mieszkowic. Wyjaśnił, że jest to jego inicjatywa 
w tej kwestii. Poinformował, że gmina przegrała sprawę w sądzie odnośnie odzyskania 
materiałów i ponadto musi zwrócić kwotę około 300 tyś zł.   
Pan Janusz Dymidów dodał, że taka kontrola powinna odbyć się posiłkując się wiedzą jaka 
ma nasz mecenas w tej sprawie.    
Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że my jako gmina nic nie możemy 
już w tej sprawie zrobić, gdyż jest wyrok sądowy o zapłatę.  
Zasugerowała, aby radni odbyli wspólne spotkanie z mecenasem, który zna tą sprawę 
dokładnie i przeanalizować jeszcze raz przygotowanie , przeprowadzenie i rozliczenie 
inwestycji- budowa kompleksu sportowego „ Moje Boisko – Orlik 2012”z terminem do końca 
kwietnia 2015 r.  
Pani Bożena Nowak przewodniczącą Komisji poddała pod głosowanie wniosek o wspólne 
spotkanie radnych z mecenasem w kwestii analizy realizacji inwestycji.   
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Ena Wynik głosowania : 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Wniosek Komisji przyjęty został jednomyślnie.   
Komisja zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.  
Uchwała komisji stanowi załącznik do protokołu.     
 
Pkt V.  
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany uchwały ustalenia wysokości diet dla radnych Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawiła Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji.  
Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wyjaśnień udzielił Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pani Bożena Nowak  Przewodnicząca Komisji zwróciła 
się z zapytaniem.  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 0 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się.  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały negatywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
Pkt VI.  
Projekt uchwały rady w sprawie zmian budżetu Gminy Mieszkowice na 2015 r.  przedstawiła 
Pani Bożena Nowak Przewodnicząca  Komisji. Projekt stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Wyjaśnień udzielił Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji zwróciła 
się z zapytaniem.  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
Pkt VI.  
Projekty uchwał rady w sprawie ogłoszenia tekstów jednolitych uchwał rady w sprawie 
statutów jednostek pomocniczych Gminy Mieszkowice, przedstawiła Pani Bożena Nowak   
Przewodnicząca Komisji. Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wyjaśnień 
udzielił  Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic.    
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pani Bożena Nowak  Przewodnicząca Komisji zwróciła 
się z zapytaniem.  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
 
Pkt VII.  
Projekt uchwały rady w sprawie wyboru delegata do reprezentowania Gminy Mieszkowice      
w Stowarzyszeniu Gmin Polskich „Euroregionu Pomerania” przedstawiła Pani Bożena 
Nowak  Przewodnicząca Komisji. Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wyjaśnień udzieli Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic. Poinformowała że potrzeba 
wyznaczenia delegata wynika ze statutu stowarzyszenia.  
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji zwróciła 
się z zapytaniem.  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
 
Pkt VIII. 
Projekt uchwały rady w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, o terminie     
i miejscu składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych przedstawiła  
Pani Bożena Nowak  Przewodnicząca Komisji.  Projekt stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Wyjaśnień udzielił Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji zwróciła 
się z zapytaniem.  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu.     
 
 
Pkt IX. 
Projekt uchwały rady w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy przedstawiła Pani Bożena 
Nowak  Przewodnicząca Komisji.    
Projekt stanowi załącznik do protokołu.  
Wprowadzenia i wyjaśnień dokonał Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic.  
Z uwagi na brak głosów w dalszej dyskusji Pani Bożena Nowak Przewodnicząca  Komisji 
zwróciła się z zapytaniem. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
Wynik głosowania:3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.   
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Uchwała komisji w sprawie opinii do projektu uchwały rady stanowi załącznik do protokołu.    
 
Pkt X.  
 
    Wolne wnioski i zapytania.  
 
 Radna Pani Bożena Dorywalska  
  
- dokonać poprawy pobocza przy drodze powiatowej w miejscowości Troszyn? Od budynku 
przedszkola w stronę Smolnicy, po lewej jej stronie. Pobocze jest nierówne, po opadach 
często stoją kałuże , mieszkańcy mają utrudnieni z dojęciem do posesji.  
 
Radna Pani Bożena Nowak 
 
- doprowadzić do odpowiedniego stanu technicznego pobocze w ulicy Moryńskiej w 
Mieszkowicach na wysokości wjazdu w ul. Zielonego Wzgórza, z uwagi na nierówności,         
w których tworzą się zastoiska wodne.   
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- podjąć działania zmierzające do przeprowadzenia rekultywacji, oczyszczenia brzegu jeziora, 
od strony murów obronnych  w mieście Mieszkowice i zagospodarowania przy nim terenu.   
 
 
Pkt XI. 
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Pani Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji 
stwierdziła zamknięcie posiedzenia.  
Na tym posiedzenie zakończono i protokół podpisano.  
 
 
 
 
Protokolant                                                                               Przewodniczący Komisji  
 
Lilia Głowacka                                                                               Bożena Nowak     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
   

 
 


